
Wioctawek, 30. 1 1.2020r.

Andrzej Golqbieski

Radny Rady Miasta Wtocfawek

Pan

dr Morek Wajtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracarn siq z pro6ba o dokonanie bieiqceJ naprawy
zapadajqcego siq chodnika na uficy Wojska polskiego 20.

Z powaianiem
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